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Senior Professional Route 

RICS Interview Application Document
RICS 资深专业人士申请表
	This application is for East China based Senior Professional applicants. Please return your completed application with academic certificate and payment via email to Lchen@rics.org (Ms Limbu Chen)

该申请表适用于华东地区的资深路径申请者。请填写完成之后附上学历证书复印件与交费凭证复印件通过邮件发给Limbu Chen女士,Lchen@rics.org


	Fees:

· Fee Payable on submission is RMB 3640
· Fees can be made to RICS either by credit/debit card or cheque or bank transfer. 

· Please be advised the sending of credit/debit card details by email is not an approved method of RICS processing and/or accepting payment.  A member of RICS staff will contact you upon receipt of your submissions to take payment over the telephone.

· If for any reason you wish to defer your interview arrangement, please email Lchen@rics.org (Ms Limbu Chen) and we will charge the deferral fee of USD129 when you re-apply the interview.
You will need to pay the following fees within 30 days of being awarded RICS professional membership:-

· Professional membership entrance fee – RMB 850
· Lionheart (a voluntary contribution to help the Lionheart fund to support members in need)  RMB 240
· Professional membership subscription fee 2016 – RMB 2850
费用:

· 申请费是 3640元 
· 费用可以通过信用卡，借记卡或支票支付(目前在中国我们主要是通过银行转账来支付)。 

· 不建议邮件发送信用卡或者借记卡的信息来完成支付。RICS 员工在收到您的递交申请资料后会通过电话联系您的。
· 如果由于任何原因，您希望延迟面试，请邮件通知 Lchen@rics.org – 延迟后会产生延迟费RMB975，我们会在您重新申请面试时收取。
在成为RICS的正式会员之后，您将需要在30天内支付以下费用：
· 正式会员一次性入会费 - 850元
· 狮心王 (狮心基金的自愿捐款可以帮助有需要的人员) -240元
· 2016正式会员年会费 -2850元



	1. PERSONAL DETAILS 个人信息（请中英文填写）
	


	Forename 名字
	

	Surname   姓氏
	

	Title    性别
	

	Membership Number 会员号
	

	APC pathway (e.g. Commercial Practice)
APC 路径（如商用物业）


	


	Correspondence address with post code* 通讯地址和邮编

	

	


* Please note that all RICS communication will go to this address.
 请注意所有RICS的材料都将邮寄到以上地址。
	Telephone number 电话号码
	


	Mobile number
移动电话
	


	Date of birth
生日
	DD/MM/YYYY


	Nationality 国籍


	Business name and address 公司名称及地址

	

	


	Direct line 

工作直线电话
	


	Preferred e-mail 联系邮箱


	2. ACADEMIC QUALIFICATIONS 专业资质
	


Do you hold any relevant academic qualifications? If so please send a photocopy of your diploma/certificate and provide the following:
是否有相关专业资质？如果有，请提供毕业证书的复印件并且提供以下信息：
	Educational establishment and location教育机构和地址

	

	Exact title of award

E.g. BSc (Hons) Building Surveying 获奖的确切名称，如：理科学士（荣誉）建筑测量


	

	Date started  开始日期

	  

	Date completed 完成日期

	


	3. PROFESSIONAL ORGANISATION  专业组织  
	


Do you hold any relevant professional qualifications? If so please enclose a photocopy of your qualifications and provide the following:
您是否取得其他相关专业资格？如果有请附上你的资格证书复印件并提供以下信息：
	Name of organisation
组织名称

	

	Your grade of membership
会员级别


	4. RICS PROFESSIONAL GROUPS   RICS 专业组
	


In addition to your main pathway, you are entitled to join RICS Professional Groups. These provide a variety of information and services including training, development and networking opportunities. Please tick up to three groups you would like to join.
除了你的主要途径之外，你可以加入RICS的专业组当中。这些专业组提供包括培训，发展和人际网等方面多样的信息和服务。请勾上您希望加入的三个专业组。
	Arts and antiques
文物与艺术精品
	
	  
	
	
	
	
	Planning and development

规划与开发
	
	
	

	Building control 
建筑监管
	
	
	
	
	
	
	Project management 

项目管理
	
	
	

	Building surveying
建筑测量
	
	
	
	
	
	
	Property finance and investment

房地产金融与投资
	
	
	

	Built infrastructure
基础设施
	
	
	
	
	
	
	Quantity surveying and construction 工料测量与建造
	
	
	

	Commercial property practice

商用物业
	
	
	
	
	
	
	Research

研究
	
	
	

	Environment 
环境
	
	
	
	
	
	
	Residential
住宅物业
	
	
	

	Facilities management 

设施管理
	
	
	
	
	
	
	Rural
农村物业
	
	
	

	Geomatics测绘

(including hydrographic) 
	
	
	
	
	
	
	Taxation allowances

税务估算/策划
	
	
	

	Management consultancy
管理咨询
	
	
	
	
	
	
	Valuation
评估
	
	
	

	Minerals and waste management
矿业与废物管理
	
	
	
	
	
	
	Valuation of business and intangible assets

商业及无形资产评估
	
	
	


	5. ADDITIONAL INFORMATION 补充信息
	


Please indicate and provide details below if you have any of the following disabilities: 
您如有以下任何障碍，请标出并提供信息：
	Learning, such as dyslexia
学习，如读写障碍
	
	
	
	
	
	
	Hearing 
听力障碍
	
	
	

	Access
行动障碍
	
	
	
	
	
	
	Speech 
说话障碍
	
	
	

	Visual
视力障碍
	
	
	
	
	
	
	Other, please provide details 
其他的
	
	
	


These must be supported in writing and certified accordingly. The supporting evidence must suggest what reasonable adjustments RICS should take into consideration. 
以上必须有书面的和相关认证的证明。相关证明要建议RICS必须考虑做出相应的合理调整予以配合。 
	

	

	


	6. APPLICATION FEE
	

	There is a final assessment fee of RMB3640 to process your application. 
Please make the payment payable to RICS and enclosed with your application. 

Payments can be made:

· By credit card (please complete the enclosed form)

· By cheque, made payable to “RICS CHINA LIMITED”

· Via bank transfer, please see the below bank details:

面试者需要缴纳面试费用3640元，并连同申请表格一起提交，银行转账信息如下：
账   户   名: 瑞思亚咨询服务（北京）有限公司

Account Name: RICS CHINA LIMITED
账号:  626-275499-001
Account Number: 626-275499-001
开户行名称: 汇丰银行(中国)有限公司北京分行 
Branch Name: HSBC Bank (China) Company Limited Beijing Branch
开户行地址: 中国北京市朝阳区东三环中路5号财富金融中心第1层102号商铺，电梯楼层16层01-03，05-08单元、电梯楼层17层及18层,邮编：100020
Branch Address: Unit 102, 1F , Unit 01-03,05-08 ，16F,  17F & 18F
Fortune Financial Center, No.5 Dongsanhuan  Zhong  Road, Chaoyang District, Beijing 100020, China

请在交易/汇款附言中填上“申请人名字+ 上海”。成功后，请立即将凭证发到 Lchen@rics.org， Limbu Chen收，谢谢！


	7. Fees payable 费用支付

	APC Fee for candidates 面试费
             RMB 2850
Trainee Subscription for Year 2016 候选人年会费
RMB 790
(From 1 January To 31 December 从1月1日至12月31日)

Total:

             RMB 3640
 (NOTE: When enrolment takes place before 1 October you will pay the current year’s subscription in full and you will then be required to pay the following year’s subscription when this becomes due, on 1st January.  When enrolment takes place after 1 October, your subscription fee will cover the period from October to December of the current year and all of the following year.)

注意：如果是在10月1日前注册成为准会员，你需要支付本年的全部年会费，并且接下来您需要在下一年的1月1日支付下一年的年会费。如果是在10月1日后注册的准会员，您的年会费将覆盖本年度10月到12月以及下一年的年会费。


Payment Receipt

Please indicate if you require a payment receipt once your application fee is settled. 

	☒
Receipt required
	


(If any, please specify any additional information you wish to include in 
the receipt: ______________________________________________)

	8. APC Refund Policy: APC 退款政策

	· Subscription fee are NOT refundable 
      年会费概不退还
· Candidate can refund 75% of the APC fee paid within three months of enrolment
准会员在注册后三个月内取消,可以退还APC费用的75%
· Candidate can refund 50% of the APC fee paid within 12 months of enrolment
准会员在注册后一年内取消,可退还50% 的 APC费用
· APC fee cannot be refunded after a year of enrolment
注册后超过一年取消, APC费用概不退还
· If your membership is resigned, lapsed or expunged, you will not be entitled to any refund
如果您的会员资格被辞退，失效或者过期，概不退还费用




	9. APPLICATION FOR ELECTION AS A PROFESSIONAL MEMBER
申请成为专业会员


	APPLICANT NAME 申请人姓名
	

	MEMBERSHIP NUMBER 会员号
	
	
	
	
	
	
	


We the undersigned propose and recommend the applicant from personal knowledge, or from careful enquiry, as in every respect worthy of election and propose him/her to the Governing Council as a proper person to be admitted to the RICS. 

For the signatures of the proposer and seconders, (who must be Fellows (FRICS) or Members (MRICS) of RICS), at least one should be a fellow and no more than two should be from the applicants employing firm or organisation. 
我们从个人知识或详细考察出发，认为该申请人在各方面都满足要求，并建议和推荐该申请人加入RICS成为合格会员。 

第一位推荐者和二三位推荐者（必须是FRICS/MRICS）中,至少有一位是FRICS, 以及不超过两位是申请人同公司的员工。
Proposer 推荐人
	Name (Block Capitals)  姓名

	Membership Number  会员号
	
	
	
	
	
	
	

	Grade (Please tick)  级别
	FRICS
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	MRICS
	

	Firm Name  公司名称

	Signature   签名


Seconders 其他推荐人
	Name (Block Capitals) 姓名

	Membership Number 会员号
	
	
	
	
	
	
	

	Grade (Please tick)  级别
	FRICS
	
	MRICS
	

	Firm Name  公司名称

	Signature   签名


	Name (Block Capitals)  姓名

	Membership Number 会员号
	
	
	
	
	
	
	

	Grade (Please tick)  级别
	FRICS
	
	MRICS
	

	Firm Name  公司名称

	Signature   签名


	10. DECLARATION FOR SENIOR PROFESSIONAL APPLICATIONS
资深申请人申明


	APPLICANT NAME 申请人姓名
	

	MEMBERSHIP NUMBER  会员号
	
	
	
	
	
	
	


I have read the following and hereby undertake: 

· To comply and act in accordance with the Charter, Bye-Laws,  Regulations and Rules of RICS as they now exist, or as they may in the future be amended, and also comply with such other requirements as Governing Council shall determine  

· To promote the Objects of RICS as far as in my power 

· Not at any time after ceasing to be a member to use or permit to be used in conjunction with my name, or name of any organisation with which I may at any time be associated, any designation or expression denoting or suggesting membership or any connection with RICS

· To pay promptly any monies due to RICS, including but not limited to any fee, subscription, levy, arrears, fine or other penalty, or re-imbursement in accordance with any scheme of compensation, or in respect of any goods or services commissioned by me from RICS

· To declare any criminal conviction within 30 days

· That should I wish to terminate my membership, to notify the Chief Executive in writing
Please confirm that you have disclosed to RICS full details of the following where applicable:

· any charge or conviction of a criminal offence where the penalty could be imprisonment, unless it is now a spent conviction as provided in the Rehabilitation of Offenders Act 1974 or the equivalent in your jurisdiction

· any pending disciplinary proceedings or adverse findings made against you by another regulatory body within the last 3 years

· Whether you are an un-discharged bankrupt, or within the last three years have been subject to any insolvency proceedings or other arrangement with creditors in respect of your debts (such as an Insolvency Voluntary Arrangement)
If at any time RICS discovers that you have failed to disclose any of the above or that you have provided false information it will have the right to terminate your membership with immediate effect (with no further obligation to refund any subscription or other fees).

I understand and accept that I am accountable for the truth of this declaration.

Confirmation of any disclosures (If you wish to send this information confidentially then please write to RICS Regulation, Surveyor Court, Westwood Way, Coventry, CV4 8JE):
我已阅读以下内容并保证: 

· 要遵守和依照RICS现有的以及将被可能修订的宪章，细则和规定，也要遵循类似的理事会将决定的其他要求。 

· 进一步推进RICS的目标。 

· 会员资格终止后的任何时间,不可使用或允许被使用我的名字,或使用被指定或表达,指示或暗示与我有关联或我可能是会员的任何组织的名字,或与皇家特许测量师学会的任何关系.

· 及时支付RICS的相关费用，包括但不只局限于任何费用，年会费，借款，欠款，罚款或其他惩罚，或者依据任何补偿方案的补偿费，或者我从RICS接受的任何实物或服务。
· 30日内要通报任何刑事犯罪行为。 

· 如果想要终止会员身份，需要书面告知首席执行官。
请确任您已经向RICS提供以下可适用的全部信息：
· 曾被指控或被定罪于最终刑罚是监禁的任何刑事犯罪,除非是根据1974年的罪犯改造法案,或与你辖区内相似的法令,已被认定是失效的判决。
· 在最近的三年时间里，监管机构对你所做的任何悬而未决的纪律处分或不利结果。
· 是否是未偿清的破产者,或在过去的三年中一直受制于任何破产程序或其他与债权人债务相关的安排(如破产自愿安排)

RICS如果在任何时候发现你没有披露任何上述情况或提供虚假信息, 它将有权立即终止会员资格 (没有进一步的义务退还任何会费或其他费用) 。


本人明白并同意对这个声明的真实性负责。

任何信息披露的确认
(如果要秘密地传达此信息,请致信皇家特许测量师学会管理处,考文垂郡,韦斯特伍德路,测量师院,邮编:CV48JE):

	

	


	Signature (and name in capitals)  签名（大写）


	Date 日期
	D
	D
	M
	M
	Y
	Y
	Y
	Y


RICS will always make sure you receive compulsory communications such as those relating to the administration of your membership, renewal notices, Regulation and conduct, practice and guidance notes and AGM information. 
As an RICS member you consent to RICS using the information you provide for the purpose of administering your membership, including all activities by RICS Regulation and for your personal information to be provided to other RICS offices around the world for the purposes set out in this notice.
Furthermore, RICS would like to use the contact details that you have provided to us in relation to the communications described below (including by email/telephone, where appropriate).  Please tick the relevant boxes below: 
RICS总是确保你能接收到免费的信息沟通，如关于会员管理, 更新通知, 监管和行为、实践和指导笔记以及年度其他信息。 
作为RICS成员，你同意RICS使用您提供的信息以达到管理你的会员资格的目的,包括所有皇家特许测量师学会监管的活动，以及为了达成以上目的将你的个人信息提供给世界各地的其他RICS办公室。

此外,RICS会使用你提供给我们的联系方式包括如下描述的通信(包括适当的情况下，通过电子邮件/电话)。请勾选以下相关的方框：
1. If you do not wish to receive additional communications from RICS about membership and the profession, tick here如果你不希望收到RICS 关于会员和专业相关方面的其他信函，请选择⎕
2. If you do not wish to receive additional communications from RICS about RICS conferences, events, products, services and training (some of which may complement your CPD requirements), tick here
如果你不希望收到RICS关于会议、活动、产品、服务和培训 (其中一些可能会补充你的CPD需求) 方面的信函，请选择  ⎕ 

3. If you do not wish to receive additional communications from RICS detailing offers from third parties with whom we have negotiated special deals for members*, tick here
如果你不希望收到RICS为了会员与第三方机构所进行的特殊谈判协议内容，请选择⎕
4. RICS would like to pass your details (including email address and phone number) to selected third parties pre-approved by the RICS so that they can let you know from time to time about their offers, products and services.  Please tick here if you wish to receive communications from these third parties by email, by post and by phone. 
在经RICS提前同意之后，RICS 可以将你的信息（包括电子邮箱和电话）提供给优选的第三方合作机构，这样他们就能经常让你知道他们的报价，产品和服务。如果你希望通过电子邮箱，邮寄和电话的方式来接收这类讯息，请选择⎕
(*For a full list of RICS affiliated third party partners visit www.rics.org/benefitsplus)

 (*关于RICS附属第三方合作伙伴的完整列表，请点击www.rics.org/benefitsplus)



